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«Το μεγαλύτερο θαύμα στην Εκκλησία είναι η 
ανάσταση της ψυχής του ανθρώπου» (Γέροντας 
Εφραίμ, Καθηγούμενος Ιεράς Μεγίστης Μονής 
Βατοπαιδίου)
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